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Installation Instructions for Slim Wrap 
SWS 

Sculpture

CAUTION:
Risk of electrical shock. Make sure the power supply is OFF before installing or maintaining the fixture. Never perform maintenance or cleaning while the fixture is powered. Disconnect the 
power and ensure the fixture is cool before maintaining. 

READ INSTRUCTIONS AND REVIEW ALL DIAGRAMS BEFORE INSTALLING THE FIXTURE. 
KEEP THESE INSTRUCTIONS FOR FUTURE REFERENCE. 

EEL19W35

Lighting

GENERAL:
This product MUST be installed in accordance with the applicable installation code by a person familiar with the construction and operation of the product. 
accordance with the National Electrical Code and all applicable local codes. Proper grounding is required for safety.
WARNING:
Avoid use in environments the containing sulfar, chlorine, or other halides, methyl acetate or ethyl acetate, cyanoacrylates, glycol ethers, formaldehyde or butadiene. Ensure LED luminaire 
is not covered with material that will prevent convection or conduction cooling and ensure it has the correct polarity before installation. DO NOT INSTALL DAMAGED PRODUCT! This 
luminaire has been properly packed so that no parts should be damaged during transit. Thoroughly inspect the fixture for any freight damage; freight damage should be reported to the 
delivery carrier. 

Fixtures must be wired in 

4. Connect the branch circuit to the fixture. 
(refer to wiring diagram) 

5. Reconnect the quick disconnect, snap 
back the cover into the base. Installation 
in complete.

3. Screw the fixture to the ceiling 
through keyhole, into the nylon anchors.          

SURFACE MOUNT

Nylon
Anchor

Ceiling Ceiling

SUSPENDED MOUNT (sold separately)

1. Install the ceiling brackets on the junction box (not included) and/or mounting surface with 
screws (and anchors)

2. Install canopy A and B on the bracket studs and tighten the aircraft cable coupling

4ft(1220mm/ 48.03 inch)

4ft(940mm/ 37 inch)

INSTALLATION DIMENSION (Suspended)

3. Remove the front cover (refer to No.1 in surface mount section)
4. Connect, slide and securely tighten the screws and aircraft cable grippers (including split washers) 
5. Connect the power cable (optional) with the fixture and branch circuit (refer to wiring diagram)

2. Insert nylon anchors into the ceiling.

1. Press the buttons on both sides and disassemble the quick 
disconnect to remove the cover.

Tools Required: 
Ÿ Philips Screw Driver
Ÿ Wire Cutters
Ÿ Pliers 

Ÿ Wrench
Ÿ Electric Drill/Driver
Ÿ Wiring Supplies
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Installation Instructions for Slim Wrap 
SWS 

Sculpture

READ INSTRUCTIONS AND REVIEW ALL DIAGRAMS BEFORE INSTALLING THE FIXTURE. 
KEEP THESE INSTRUCTIONS FOR FUTURE REFERENCE. 

EEL19W35

Lighting

X
DO NOT loosen this part of the aircraft 
cable. The components inside may fall 
out and cause the aircraft cable to fail. 
The aircraft cable will not be able to 
adequately support the fixture. In this 
case, EEL will not be liable for any 
damages created by a falling fixture. 

Loosen the 
screws.

Keep holding 
to adjust the 
length. 

Tighten the 
screws. 

7. Replace the cover (refer to No.5 in surface mount section)

SUSPENDED MOUNT CONTINUED (sold separately)

6. Adjust the length of the aircraft cable to achieve desired mounting height and trim the extra 
cables at the end 

Anchors

Washers Ceiling Bracket

Mounting Screws

Canopy A

Aircraft Cable

Aircraft cable gripper

Power Cable

Aircraft cable coupling

Housing

Canopy B

CONTINUOUS ROW MOUNT (Sold Separately) 

1. Remove the cover on both fixtures. (refer to No.1 of surface mount)
2. Knock out the knockouts on both fixtures. Install the connector (optional) to both fixtures with screws 
and nuts, apply star washer on the obround. 

Knock 
Out

SWS 
Connector

3. Run wires through the knockouts and connect the wires of fixtures. Then connect them to the branch circuit. (refer to the wiring diagram)
4. Refer to the surface mount / suspension mount section to mount/hang the fixtures (to the surface)
5. Reconnect the disconnect and replace the covers. Installation is complete. 

Note:
Ÿ Every fixtures are required to have at least 2 mounting points. 
Ÿ Every 2 fixtures are required to have a minimum of 4 mounting points. 
Ÿ A maximum of 25pc of fixtures are allowed in a continuous row. 
Ÿ EEL will not be liable for any damages created by a falling fixture or overloaded wires if fail to comply with the above.



4ft(940mm/ 37 inch)

DIMENSION D'INSTALLATION
(Surface)
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Installation Instructions pour le modèle enveloppant profilé
SWS  

AVERTISSEMENT:
RISQUE DE DÉCHARGE ÉLECTRIQUE S'assurer que l'alimentation principale est HORS CIRCUIT avant d'installer ou d'entretenir le luminaire. Ne jamais effectuer l'entretien ou le nettoyage alors que le luminaire est 
sous tension. Couper l'alimentation et laisser l'appareil refroidir avant l'entretien.

LIRE ATTENTIVEMENT AVANT D'INSTALLER LE LUMINAIRE. CONSERVER CES INSTRUCTIONS À DES FINS DE RÉFÉRENCES.

EEL19W35

Lighting

GÉNÉRAL:
Ce produit DOIT être installé conformément au code d'installation applicable par une personne familière avec le.La construction et l'exploitation du produit. Les appareils doivent être câblés conformément au Code 
national de l'électricité et à tous les codes locaux applicables. Mise à la masse appropriée. Est nécessaire pour la sécurité.
AVERTISSEMENT:
Évitez d'utiliser dans des environnements contenant du sulfar, du chlore ou d'autres halogénures, de l'acétate de méthyle ou de l'acétate d'éthyle, des cyanoacrylates, des éthers de glycol, du formaldéhyde ou du 
butadiène. Assurer le luminaire LED n'est pas recouvert d'un matériau qui empêchera la convection ou le refroidissement par conduction et garantira qu'il a la bonne polarité avant l'installation. N'INSTALLEZ PAS DE 
PRODUIT ENDOMMAGÉ! Ce luminaire a été correctement emballé afin qu'aucune pièce ne soit endommagée pendant le transport. Inspectez soigneusement le luminaire pour tout dommage de transport; les 
dommages dus au transport doivent être signalés au transporteur.

5. Rebranchez la déconnexion rapide, remettez le couvercle 
dans la base. Installation terminée.

MONTAGE EN SURFACE

Ancrages 
en nylon

Plafond Plafond

MONTAGE SUSPENDU (vendu séparément)

1. Installez les supports de plafond sur la boîte de jonction (non incluse) et / ou la surface de 
montage avec des vis (et des ancrages)

2. Installez la verrière A et B sur les goujons du support et serrez l'accouplement du câble de l'avion

3. Retirez le capot avant (reportez-vous au n ° 1 dans la section montage en surface)
4. Connectez, faites glisser et serrez solidement les vis et les pinces de câble d'avion (y compris les rondelles fendues)
5. Connectez le câble d'alimentation (en option) au luminaire et au circuit de dérivation (reportez-vous au schéma de câblage)

4ft(1220mm/ 48.03 inch)

4ft(940mm/ 37 inch)

DIMENSION D'INSTALLATION
(Suspendu)

Couvercle

Déconnexion
rapide

Base

4. Connectez le circuit de dérivation au luminaire. (se référer au 
schéma de câblage)

Diagramme général de câblage
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Fil de gradation vers 0 à 10 V 
de contrôle compatible IEC

Noir (ligne)

Blanc (neutre)

Vert
(mise à la terre)

CIRCUIT ÉLECTRONIQUE
POUR DEL

1. Appuyez sur les boutons des deux côtés et démontez la déconnexion 
rapide pour retirer le couvercle.

2. Insérez des ancrages en nylon dans le 
plafond.

3. Vissez le luminaire au plafond par le 
trou de serrure, dans les ancrages en 
nylon.

Outils nécessaires:
Ÿ Tournevis Philips
Ÿ Pinces coupantes
Ÿ Pinces

Ÿ Clé
Ÿ Perceuse / conducteur électrique
Ÿ Fournitures de câblage



Energy Efficient Lighting Limited | www.eelighting.ca | Tel: 1-855-415-8878

Installation Instructions for Slim Wrap 
SWS 

Sculpture

LIRE ATTENTIVEMENT AVANT D'INSTALLER LE LUMINAIRE.
CONSERVER CES INSTRUCTIONS À DES FINS DE RÉFÉRENCES.
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Lighting

X
NE desserrez PAS cette partie du 
câble de l'avion. Les composants à 
l'intérieur peuvent tomber et 
provoquer une défaillance du câble de 
l'avion. Le câble de l'avion ne pourra 
pas supporter adéquatement le 
luminaire. Dans ce cas, EEL ne sera 
pas responsable des dommages 
causés par une chute de luminaire.

Desserrez les 
vis.

Continuez à 
tenir pour 
régler la 
longueur. 

Serrer les vis.

7. Remettez le couvercle en place (reportez-vous au n ° 5 dans la section montage en surface)

MONTAGE SUSPENDU A CONTINUÉ (vendu séparément)

6. Ajustez la longueur du câble de l'avion pour atteindre la hauteur de montage souhaitée et 
coupez les câbles supplémentaires à la fin

MONTAGE EN LIGNE CONTINUE (vendu séparément)

1. Retirez le couvercle des deux appareils. (voir n ° 1 du montage en surface)
2. Éliminez les débouchures des deux appareils. Installez le connecteur (en option) sur les deux 
appareils avec des vis et des écrous, appliquez une rondelle en étoile sur le rond.

Débouchures

SWS 
connecteur

3. Faites passer les fils dans les alvéoles défonçables et connectez les fils des luminaires. Connectez-les ensuite au circuit de dérivation. (se référer au schéma de câblage)
4. Reportez-vous à la section montage en surface / montage en suspension pour monter / accrocher les luminaires (à la surface)
5. Rebranchez le sectionneur et replacez les capots. L'installation est terminée.

Remarque:
Chaque luminaire doit avoir au moins 2 points de montage.
Tous les 2 luminaires doivent avoir un minimum de 4 points de montage.
Un maximum de 25pc de luminaires est autorisé dans une rangée continue.
EEL ne sera pas responsable des dommages causés par une chute de luminaire ou des fils surchargés en cas de non-
respect de ce qui précède.

Ÿ

Ÿ

Ÿ

Ÿ

Ancrages

Rondelles Support de plafond

Vis de montage

Monture A 

Câble d'aéronef

Pince pour câble d'aéronef

Câble d'alimentation

Raccord de câble d'aéronef

Boîtier

Monture B 

Suspendu
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